
Zápisnica napísaná na mimoriadnom zasadnutí OZ v Mojzesove 28.06.2007 

Prítomní: boli podpísaní na Prezenčnej listine, ktorá tvorí  

súčasť tejto zápisnice. 

Rokovanie 

1. Otvorenie 

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Emil Gábriš. Privítal prítomných poslancov a po 

nahliadnutí do Prezenčnej listiny skonštatoval, že rokovanie OZ je uznášaniaschopné. 

Predsedajúci prečítal program schôdze.  

Ing. Teplan žiadal zaradiť do rôzneho vyjadrenie sa k zápisu zo dňa 25. 05. 2007. 

Predsedajúci dal hlasovať za schválenie programu rokovania. 

Za: 6 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

Komáromy Radoslav – predseda,  

Slávka Chovancová a Ing. Magdaléna Dojčanová – členovia. 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil Ing. Mariána Vrtáka a Romana Laura.  

Za: 6 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

3. Rôzne 

- Ing. Teplan – úver treba schváliť, nakoľko stavebník stavbu dokončil, cenu za nájom určiť bližšie 

/poistky, projekty, atď/. Žiadam predložiť stavební denník a projekt skutočného vyhotovenia, zistiť 

nájmy v okolitých obciach. 

Ing. Teplan vysvetlil výšku nájmu a prečo by bolo dobré zobrať vyšší úver ako je navrhnuté 

v uznesení. 

-Ing. Teplan – nemohol by sa prvých desať rokov nájom navýšiť? 

- starosta – pri odovzdávaní sa budú robiť zmluvy a VZN o odovzdávaní bytov. 

- Ing. Teplan – položka, ktorú ideme schvaľovať nieje v rozpočte, rozpočet treba upraviť, a preto aj 

navrhujem úver zvýšiť na 2 500 000,- Sk. 

Predsedajúci dal hlasovať o schválení uznesenia č. 45/07, t. j. úveru vo výške 2 500 000,- + úroky na 

dobu desať rokov.  

Za: 6 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

  



- Ing. Dojčanová – kto bude platiť výber žúmp? 

- starosta – túto položku si budú uhrádzať sami nájomníci podľa vodného a stočného, ktoré im bude 

fakturovať Obecný úrad.  

- Ing. Teplan – faktúru č. 109/2007 navrhujem uhradiť v plnej výške. 

Predsedajúci dal hlasovať o uznesení č. 46/07. 

Za: 6 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

  

Predsedajúci dal hlasovať o uznesení č. 47/07, t. j. navýšenie rozpočtu 0830 vysielacie a vydavateľské 

služby – oprava miestneho rozhlasu z 12 000,- Sk na 22 000,- Sk. 

Za: 6 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

  

Predsedajúci prečítal žiadosť p. Kataríny Valentovej o úpravu priestranstva pred kaderníctvom 

KATKA. Žiadosť sa prikladá k zápisnici pod písmenom A.  

- p. Lauro – ako to riešili iní podnikatelia? 

- P. Chovancová – kúpila som si kameň sama.  

Predsedajúci dal hlasovať o žiadosti p. Kataríny Valentovej, uznesenie č. 48/07. 

Za: 0 

Zdržal sa: 0 

Proti: 6 

  

4. Diskusia 

P. Roman Lauro predniesol návrh na Mojzesovského slávika – akcia, ktorá sa rozbieha a zatiaľ 

poslancov iba informoval a žiadal starostu o predbežný termín konania a finančnej pomoci Obecného 

úradu a podnikateľov.  

Predsedajúci skonštatoval, že diskusia prebehla počas rokovania o jednotlivých bodoch.  

  

 5. Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 45/07 

a) Obecné zastupiteľstvo   s c h v a ľ u j e   výšku úveru na bytové jednotky 6 b. j. a 9 b. j. 2 500 000,- 

Sk + úroky na dobu desať rokov. 

Uznesenie č. 46/07 

b) Obecné zastupiteľstvo   s c h v a ľ u j e   uhradiť faktúru č. 109/2007 v sume 191 371,- Sk. 

 



Uznesenie č. 47/07 

c) Obecné zastupiteľstvo   s c h v a ľ u j e   navýšenie rozpočtu 0830 vysielacie a vydavateľské 

služby – oprava miestneho rozhlasu z 12 000,- Sk na 22 000,- Sk. 

Uznesenie č. 48/07 

d) Obecné zastupiteľstvo   n e s c h v a ľ u j e   úpravu verejného priestranstva pred kaderníctvom 

KATKA v Mojzesove č. 64.   

Jednotlivé body uznesenia boli schvaľované počas rokovania. 

6. Záver 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za účasť a mimoriadne obecné zastupiteľstvo ukončil. 

  

                                            D. a. h. 

  

  

Overovatelia: Ing. Marián Vrták             Emil Gábriš                 

                      Roman Lauro                  starosta obce 

  

Zapísala: Jana Bugriová 

 


